



Online Udvalgsmøde torsdag den 8. juni 2023 kl. 19.00-21.30.

I DGI Sydvest krocket-udvalg.

Deltagere: Steen S. Hansen (SH), Christian Jacobsen (CJ), Kim Jensen (KJ), Robert Sørensen (RS), Erik Pallesen (EP), Birgit Christensen (BC), Karsten Ladefoged (KL), Tonny Andersen (TA), Frede Rasmussen (FR), Aase Jacobsen (AJ)

Afbud:

Ordstyrer (OS): KJ

Referent: AJ

Pkt.nr.	Punkt-indhold	Referat	Ansvarlig
1	Valg af ordstyrer (Dette punkt sættes sidst på dagsorden i stedet? "Valg af ordstyrer til næste møde".)	Sættes til pkt 14.	SH
2	Kommentarer til referat fra klubberne?	Ingen.	KJ
3	Akutte punkter til dagsorden	CJ: Spillere forsvinder i Foreningsportalen.	OS/KJ
4	Godkendelse af dagsorden	Godkendt.	OS/KJ
5	Siden sidst – runde	SH: Møde i DGI Sydvest. Der var workshops, hvor vi bl.a. skulle sige, hvad vi mente om deres arbejde. CJ: Har de konkrete tanker om, hvad VI kan bruge dem til? SH: De tager fat i os på et tidspunkt. Konsulent Karin Schwartz fortæller videre til skolerne, der også er krocket – det har hun ellers ikke gjort. FR: Der er for mange, der ikke sætter fulde navne på lør-søndags-resultater til denne seedningsliste.	Alle

		<p>Desuden ... hvis vi linker til selve vores hjemmesides forside, så hedder det kun www.krocket.dk . Er det til en underside, så er det selvfølgelig hele linjen.</p> <p>TA: Oprulningsvogn til banesnøre til traileren er klar. CJ: Hvad koster den? TA: Det bliver 400,-.</p>	
6	Økonomi	<p>RS: Beholdning lige nu er minus 20.000,-. Men der kommer jo en del ind senere fra turneringer og stævner. KL: Ølgod har fået regning for holdturnering og betalt. Har hørt fra Oksbøl, de har fået opkrævning, men alle hold er ikke registreret på opkrævningen. TA: Vi har ikke fået i Vorbasse. CJ: Jeg sendte mail til Dennis, da turneringen startede midt i april, at der skulle sendes opkrævning ud. RS: Jeg tjekker op med Dennis, om der er problemer.</p>	RS
7	Nyt fra Idrætsledelsen. Herunder: Fælles Idrætsledelse og Fællespulje (Mail fra EP 19/4)	<p>EP: Vi arbejder på budgetter + programmer til DM. Ingolf og jeg har DM i Give, fordi vi bor tættest på. Desuden har jeg kontakt til Varde vedr. enkeltmands. Det bliver ved Sporticum igen – de kan ikke have det på egne krocketbaner. Jeg har påpeget, det skal være tættere på toiletter + adgang til strøm. Vedr. Fælles Idrætsledelse: Processen er i gang. Jeg tror, det vil tage lang tid, idet der er mange usikre punkter, der skal afklares. Vi har ikke modtaget referat fra mødet i København</p>	EP / RS

		<p>med hovedbestyrelsen i DGI, som formanden for vores Idrætsledelse har deltaget i.</p> <p>Vi ved endnu ikke, hvordan økonomien kan strikkes sammen i Idrætsledelsen. Jeg har jo fremlagt et forslag, men det undersøges, om det er juridisk muligt.</p> <p><i>FR:</i> Er der nyt vedr. offentliggørelse af de andre landsdeles seedningslister.</p> <p><i>TA:</i> De er på DGI's hjemmeside: https://www.dgi.dk/krocket/staevner-turneringer-og-mesterskaber/seedningslister</p> <p><i>BC:</i> Har i diskuteret, om der skal være 4 medlemmer i den fælles Idrætsledelse? Jeg synes, det er altafgørende, at alle 4 idrætsgrene repræsenteres.</p> <p><i>EP:</i> Nej, det har vi slet ikke endnu. Og du har helt ret. Vi skal i gang til august. I må gerne kontakte mig, hvis I har krav/ønsker/ideer til kommissoriet.</p> <p><i>BC:</i> Det dokument, der hedder "Fællespulje", der står noget omkring over/underskud. Bl.a. at Idrætsledelsen har råderet over HELE vores overskud... Det er da ikke i orden!</p> <p><i>EP:</i> Det vil vi selvfølgelig opponere imod. Det handler samtidig om, hvordan "Idrætsledelsen" skal tolkes.</p>	
8	<p>Hvordan beregnes sidstepladsen i rækkerne? (Alle forsøger at beregne)</p>	<p><i>FR:</i> Har i prøvet det? Drøftelse.</p>	FR

		<p>Beslutning: Det bliver procent-beregning. FR laver udkast til forklarings-dokument til hjemmeside + udsendelse til klubberne.</p>	
9	Sydvest Krocket Årsmøde 2024, sted og dato	<p>SH: Jeg foreslår Helle Hallen igen i uge 9.</p> <p>Beslutning: torsdag uge 9 (29. februar 2024) i Helle Hallen. SH kontakter dem.</p>	SH
10	<p>Reglementer. Godkendelse af enkeltmands. Link til mimer: https://mimer.dgi.dk/offentlig/092a5d3d634d4350b7fc099df4a43799</p>	<p>BC: Der var ikke mange rettelser. Er det ok?</p> <p>EP: Er det klart nok, at det nu er seedningen, der bestemmer? (Ja)</p> <p>Beslutning: Godkendt.</p>	BC
11	Kurser – Ønske om kursus i "Tilmelding til turneringer og stævner".	<p>BC: Kontaktet af klub. De vil gerne have undervisning i, hvordan der tilmeldes i Foreningsportalen.</p> <p>Jeg vil foreslå, vi gjorde det til (før eller efter) formandsmødet.</p> <p>CJ: Tror det er bedre med et separat kursus, fordi i nogle klubber er det ikke formanden, der tilmelder.</p> <p>KL: Vi kunne også tage ud til de enkelte klubber.</p> <p>Beslutning: Det udbydes til Årsmødet. Skrives i invitation, at vi kan hjælpe.</p>	BC
12	<p>Kortfattet opdatering på turneringer og stævner.</p> <p>Herunder afklaring af gevinster til finalvindere.</p>	<p><u>Hold</u></p> <p>CJ: 74 hold. Vi er snart færdige.</p> <p>Vi har haft en del udfordringer ift at spillerne forsvinder i systemet. Det er en fejl i STAP-systemet i hele DGI. Det handler om persondataloven. (Inaktive spillere forsvinder efter 6 år. Og har man ikke været holdleder, så betragtes man som</p>	Alle

inaktiv). DGI arbejder i øjeblikket på at rette det. Næste år skulle det gerne være rettet.

Vi (FR) skal have alle navne hentet/scannet lige når turneringen er færdig, så vi ikke risikerer at miste nogle navne i resultaterne.

Kan også opstå i par og enkeltmands. Klubberne skal selv gå ind i Foreningsportalen og oprette spilleren igen. Herefter skal turneringslederen manuelt lægge spilleren ind i alle kampe igen.

Parturnering

BC: Det er klar nu. 50 par – det er flere end sidste år.

CJ: Kunne man opfordre dem til, at vi kan mixe par, hvis en enkelt ønsker at deltage? Næste år.

Enkeltmands

EP: Der er kun en enkelt tilmeldt endnu. Lukker 28. juli.

Strandstævne

KJ: Der er 50 par tilmeldt. Vi er næsten klar til i morgen, hvor vi stiller baner op.

EP tager toiletvogn med fra Ribe. AJ sender mail med info til EP.

		<p><u>Sommerstævne</u> <i>EP:</i> Kun 11 tilmeldte. Hvornår snakker vi aflysning? Hvor få tilmeldte? Det er svært at gennemføre under 40 spillere. Sidste år var der 72 spillere. Sidste tilmelding 25. juni. Sender reminder ud inden så længe. <i>KL:</i> Jeg har opfordret Ølgod-folk til at tilmelde sig nu. Hvad med jer andre? Beslutning: Minimum 60 tilmeldte for at gennemføre sommerstævnet.</p> <p><u>By night</u> <i>BC:</i> Aflyst igen i år. Skal vi prøve mere? Beslutning: Det lukkes. Kommer ikke igen. Lysene pilles af buerne, så disse kan bruges almindelige bagefter.</p> <p><u>Præmier:</u> KJ bestiller præmier til vinderne. Turneringslederne sender mail med antal til KJ.</p>	
13	Evt.	<p><i>EP:</i> Jeg har følere ude ift opbevaring af krocket-trailere. Der skal evt. betales et gebyr. <i>CJ:</i> Jeg har netop i dag fået oplyst, at Sydvest-traileren kan være i den nye hal. Men vi ved endnu ikke, om Idrætsledelsens trailer kan være der. Vi får nærmere besked sidst i juli.</p> <p><i>CJ:</i> Vedr. Skole-OL næste uge. Skal vi mødes deroppe mandag til udlevering af trøjer? Måske. Aftales nærmere.</p>	Alle

		<p>Foregår tirsdag til fredag. På travbanen i Billund. Vi skal være lige i centrum.</p> <p><i>CJ:</i> Hvornår offentliggøres, hvem der får sidstepladsen i rækkerne?</p> <p>Beslutning: Turneringsleder sender mail ud til klubberne indenfor 14 dage efter turneringsafslutning. Forklaring medsendes.</p>	
14	Punkter til næste møde.	<p>Sommerhygge i Tjæreborg onsdag den 16. august kl 14.00.</p> <p>Onlinemøde onsdag den 6. september kl. 19.00-21.30. Ordstyrer: TA.</p> <ul style="list-style-type: none">- Evalueringer- Nyt fra Idrætsledelsen <p><u>Formandsmøde:</u> Vi har brug for, at klubberne giver info videre til spillerne.</p>	<i>OS/KJ</i>